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SKOGSLUFFARNAS ORIENTERINGSKLUBB 

STOCKHOLM 
Bildad den 22 april 1934 

 
 

 

Årsberättelsen 2023 
Styrelsen för Skogsluffarnas Orienteringsklubb får härmed avlämna redogörelse för 
verksamheten under 1 januari – 31 december 2023. 

Årsmöte 
Klubbens årsmöte ägde rum den 8 mars. Totalt närvarade 21 medlemmar. Till ordförande för 
årsmötet valdes Charlotte Pruth och till sekreterare Karin Edström. 
 
Följande val förrättades: Bjarne Johansson omvaldes för en tid av två år. Tommy Ljusenius 
valdes till ordförande för ett år. 
 
Till revisorer valdes Douglas Lundin och Tomas Eklund. Till revisorssuppleanter omvaldes 
Per Liljeqvist och Göran Hyttfors. Till valberedning valdes Erika Carlinger 
(sammankallande), Fredrik Palmgren och Karin Lindqvist. 
 
Under året gällde den årsavgift och tävlingsavgift som beslutades på årsmötet 2022: 
Medlemmar upp till 20 år 250 kr 
Medlemmar fr.o.m. 21 år 500 kr 
Familjeavgift 800 kr 
Tävlingsavgift, t.o.m. 20 år  ingen avgift 
Tävlingsavgift, fr.o.m. 21 år  800 kr (berättigar till fria startavgifter) 
Starter i sommartävlingar betalas av samtliga. 

Styrelsen 
Styrelsen, som sammanträtt vid elva tillfällen, har under året haft följande sammansättning: 
Ordförande: Tommy Ljusenius 
Vice ordförande: Michael Thulin 
Sekreterare: Marcus Westin 
Kassörer: Bjarne Johansson och Olle Öberg 
Adjungerad ledamot: Britt-Marie Skog 
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Organisation 
Arbetet i de olika verksamheterna har genomförts enligt nedanstående organisation. Vi har 
många medlemmar som är intresserade och aktivt bidragit till att föreningen genomför så 
mycket som den gör! Grovplanering för 2024 genomfördes på planeringsdagen den 19/11 
med styrelsen samt ytterligare intresserade medlemmar.  

Barn- och ungdomskommittén: 
Sköter Barn- och ungdomsträning, läger (interna & externa) och klubbresor (ungdom) 
 
Ledare:  
Erika Carlinger Erik Mild  
Cecilia Silva Perucha Anders Forsberg  
Anna Mossberg Erik Rydvall  
Christian Hovi Grundh Johan Hardell  
Belen Lindberg Matute Sofia Wikström 
Erik Ljones Jessica Andersson 
Maria Müller Niklas Östholm 
Mattias Björkebäck Johanna Dahlin 
Karolina Nääs Gryzelius  Emma Blom 
Maria Lindgren  Kalle Lindqvist  
Annika Ekengren  Susanna Öst  
Anna McLean  Hanna Åstrand  
Lars Högberg  Emma Blom 
Björn Molin  Alexander Berg Rendahl  
Annika Elwin  Ingrid Paulsson 
Johan Knutsson Torbjörn Thorsén 
Lena Stina Andersson  Charlotte Pruth 
Torkel Skogman   

Arrangemangskommittén 
Sköter planering av beslutade tävlingar, rekrytering av huvudfunktionärer och rekrytering av 
funktionärer till tävlingsdagen. 
 
Medlemmar: 
Michael Thulin (kontaktperson) 
Olle Öberg 
Tommy Ljusenius 
Tomas Eklund 
Per Westerlund (KM-tävlingar) 

Kartkommittén 
Sköter administrationen av de kartor som Skogsluffarna äger ensamt eller tillsammans med 
andra klubbar. 
 
Medlemmar: 
Michael Thulin (kontaktperson) 
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Olle Öberg 
Hans Rosén, klubbens representant i Nackareservatets Kartgrupp och ordförande i SÖKA, 
Söderkartor Stockholm 
Mats Björkman, kassör Nackareservatskartan 

Brotorpskommittén 
Sköter drift och underhåll av vår klubblokal. 
 
Medlemmar: 
Britt-Marie Skog (kontaktperson) 
Ulf Ranhed 
Olle Öberg 
Fredrik Palmgren 
Karin Lindqvist (uthyrning) 

Uttagningskommittén 
Sköter uttagning till större kavlar som 10-mila och 25-manna. 
 
Medlemmar: 
Karin Lindqvist (kontaktperson) 
Bjarne Johansson 

Cafékommittén 
Sköter drift och bemanning av Café Brotorp. 
 
Medlemmar: 
Anna Palmgren 
Ulrika Nylander (kontaktperson) 
 

Medlemmar 
Vid årets början var antalet medlemmar 482 st. Vid årets slut var vi 409 st medlemmar.  
Procentuellt är det ca 42% kvinnor och 58% män.  

Medlemsservice 
Luffarkavlen utkom med två nummer. I redaktionen ingick Britt-Marie Skog, Tommy 
Ljusenius och Hanna Åstrand. För layout och redigering stod Göran Andersson.  
Johanna Dahlin har ansvarat för innehållet på klubbens hemsida.  
Ansvarig för tränings-och tävlingskläder var Tomas Eklund. Klubben har fortsatt att ge 
rabatter (50%) till barn och ungdomar som köper klubbens kläder. 
Marcus Westin har ansvarat för medlemsregister.  

Ekonomi för 2023 
Klubbens ekonomi är fortsatt god trots ett negativt resultat i år. Intäkter kommer främst från 
”Öppet Hus Vinter” samt bidrag från förbundet och Stockholms Stad. En större del av 
intäkterna från USM 2022 har kommit i år, nettointäkt på 124 tkr. Intäkterna från 
Tenntorpsdubbeln som vi arrangerade i våras gav en nettointäkt på 51 tkr. 
Tävlingskostnaderna har fortsatt öka och ligger nu på 150 tkr för 2023 vilket kan jämföras 
med 119 tkr 2022. Förra året var det sista med avskrivningar på det nya förrådet. 
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Det negativa resultatet beror framför allt på en justering av klädlagret, ökad satsning på läger 
för ungdomar samt att vi betalat tre års förhyrning av skrivaren. 
OL-material 
· OL skärmar 
· Träningsstativ 
· Kompasser 
· SI pinnar 
· Reservdelar till enheter 
Bokslut i sammandrag (tkr) 

  2023 2022 
Resultaträkning (sammandrag) Tkr Tkr 
Intäkter     
Öppet hus vinter 256 178 
Läger 207 178 
USM 189 102 
Bidrag 155 140 
Tenntorpsdubbeln 122 0 
Medlemsavgifter 109 131 
Trailrun 39 36 
Kartor 34 41 
Naturpasset 31 32 
U-serien 22 0 
Tävlingslicens 18 6 
Vinter/sommar/luffarligan 16 8 
Övrigt 6 7 
Brotorp 2 4 
Utbildning 2 -4 
Bagisloppet 0 44 
Kläder 0 31 
Lagerförändring kläder -58 73 
Summa intäkter 1 148 1 005 
Kostnader    
Läger 307 207 
Brotorp 159 231 
Tävling 150 119 
Administration 132 46 
Öppet hus vinter 82   
Tenntorpsdubbeln 71   
USM 65 35 
Luffarkaveln 64 62 
Utbildning 40 19 
OL material 37 20 
Klubbarrangemang 33   
Kartor 27 61 
Ungdomar 24 31 
Övrigt 24 19 
Förbundsavgifter 17 18 
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U-serien 10   
Trailrun 6 3 
Vinterserien 4   
Naturpasset 3 1 
Summa kostnader 1 256 873 
Ränteintäkter 4   
Resultat -105 66 
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Kartverksamheten 
Klubben är ägare till kartorna enligt följande andel i procent: 
Nackareservatskartan 33%  
Hammarby-Nacka 33%  
Flatenkartan 100%  
Gömmarenkartan 50%  
Mörtsjön 33%  
Ågesta 50%  
 
Efter pandemin stora efterfrågan så var kartanvändningen under 2023 ungefär på samma nivå 
som under 2022 för Natur- och Vinterpasset. 
 
Från att vi haft ett flertal revideringar pågående samtidigt så var det bara Ågestakartan som är 
i slutfasen för revidering. Efter att Ågestakartan är reviderad så uppfylla alla kartor senaste 
kartnormen ISOM 2017.  
 
Skogsluffarna har under året varit medlemmar i två kartgrupper samt underhållit ytterligare 4 
kartor. Kartbidrag för att hålla kartorna uppdaterade erhålls av Stockholms stad. 
 
Söderkartor, SÖKA 
SÖKA har 14 föreningar samt Stockholms OF som medlemmar och förvaltar ett stort antal 
kartor ”söder om söder” främst för tävlingsverksamhet. SÖKA administreras i föreningsform 
med en egen ekonomi. Ordförande i SÖKA under 2023 har varit Hans Rosén, Skogsluffarna. 
 
Nackareservatets kartgrupp 
Kartgruppen består av Järla Orientering, OK Ravinen och Skogsluffarnas OK. Gruppen 
hanterar kartan som täcker Nackareservatet samt Sprintkartan över Bagarmossen-Skarpnäck. 
Under 2023 har endast mindre justeringar av Nackareservatskartan gjorts. Nackareservatets 
kartgrupp administreras i föreningsform med en egen ekonomi. Ordförande i föreningen 
under 2023 har varit Hans Rosén, Skogsluffarna. 
  
Övriga kartor 
 
Flaten 
En revidering av kartan blev klar under våren 2022 och har använts flitigt för träning och 
närtävlingar som andra klubbar i regionen har genomfört. Det har också tagits fram en karta i 
A3 format för försäljning till allmänheten. Den finns bl.a. till försäljning på Flatens camping. 
 
Ågesta 
Revidering av kartan i Ågesta har fortsatt och har dragit ut något på tiden och kommer att vara 
tillgänglig för träning och tävling under 2024. Första delen av revideringen finansierades av 
RF SISU. Slutfasen av projektet finansieras gemensamt av Skogsluffarna och IFK Enskede. 
Detta är enligt den plan som tagits fram i samband med ansökan om bidrag.  
 
Mörtsjön 
Revidering avslutades under hösten 2021 och endast smärre justeringar har gjorts. Mörtsjön 
finns tillgänglig för tävlingsverksamhet samt försäljning. 
 
Gömmaren 
Kartan reviderades 2020 enligt den nya kartnormen så endast mindre justeringar har gjorts 
under året av Snättringes medlemmar. Skogsluffarna får löpande tillgång till justeringarna. 
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Övrigt 
Skogsluffarna har två licenser av OCAD 2020 som i slutet på 2023 förlängdes i 3 år för att 
hantera utskrifter av de digitala kartfilerna samt banläggning.  
 
Intern kurs i hur man använder OCAD har genomförts. Samtliga banläggare har nu tillgång 
till OCAD samt vårt digitala kartarkiv i Teams/OneDrive 
 

Rekrytering 
Öppet hus vinter med Café Brotorp genomfördes under året. Försäljning skedde genom ett 
fönster i Brotorpstugan och gäster åt utomhus.  
Prova På med veckans bana genomfördes fyra lördagar i april och maj. Under hösten 
genomfördes åter Prova På med veckans bana vid fyra lördagar i augusti och september. Det 
finns tre olika banor med olika svårighetsgrad och längd. Det säljs också Naturpasset, kartor 
och kartbrickor och ger klubben en möjlighet att informera om verksamheten. Fika bjuds de 
som sprungit en bana.   
En nybörjarkurs för vuxna anordnades under våren med 12 st deltagare. Under hösten 
genomfördes en fortsättningskurs med 14 st deltagare. 

Arrangemang 
Under 2023 hade ett Skogsluffarna ett flertal orienteringsarrangemang.  
 
Arrangemangsåret började i februari med Vinterserien på Kärrtorps IP. Den 12 februari var 
det 315 orienterare som spang banor som Tommy Ljusenius hade lagt. Vintern var snöfattig 
så närtävlingarna var populära.  
 
I slutet på april och början på maj var det en intensiv arrangemansperiod som började med 
Tenntorpsdubbbeln den 22 april. Skogsluffarna arrangerade medeldistans på lördagen och på 
söndagen var det Skarpnäcks OL:s tur att arrangera långdistans med samma arena. 
Tävlingarna gick på Erstaviks marker som sällan används för tävlingsverksamhet. På 
Skogsluffanas medledistans var det 788 deltagare anmäld. Det bjöds på fantasktiska banor av 
Hans-Christian Höie, strålande väder och transport med SL ända fram till arenan. 
 
Den 4:e maj var Skogsluffarna tillbaka på Kärrtorps IP för att arrangera första deltävlingen för 
året i U-serien. Det var 192 ungdomar anmälda till tävlingen. Banläggare var Tomas Eklund. 
 
Några dagar senare, den 9:e maj arrangerade Skogsluffarna medel-KM gemensamt för 
Skogsluffarna, OK Södertörn, Söders SOL och Skarpnäcks OL. Det var 171 deltagare 
anmälda varav 36 från Skogsluffarna. Tommy Ljusenius var banläggare i ett utmanande 
område i närheten av Dammtorpssjön i Nackareservatet.  
 
Gamla Luffare arrangerade en deltävling i Luffarligan på Edbergs sportfält den 25 oktober. 
Det var 227 deltagare och även här hade Tommy Ljusenius lagt banorna. 
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Klubbarrangemang 
Skidlägret i Orsa Grönklitt genomfördes med gemensam bussresa. Antalet deltagare var ca 
100 st. Barn- och ungdomsledarna genomförde två organiserade träningar/dag och frivilliga 
gemensamma aktiviteter anordnades både fredag- och lördagkväll.   
Våryran genomfördes den 19/4 med ett tjugotal deltagare. Brittis Skog, Johanna Dahlin och 
Karin Lindqvist ansvarade för arrangemanget.  
Brostugedagen genomfördes med egen medhavd picnic och klubben bjöd på tårta till de som 
var med.  
Luffartjejernas höstträff genomfördes den 6/9 med ca 20 st deltagare. Britt-Marie Skog 
ansvarade för arrangemanget. Pizza och kladdkaka serverades. Det var några nya deltagare 
som inte varit med tidigare.  
Handikapploppet arrangerades den 29/10 av fjolårets segrare Elis Östberg. Svårighetsgraden 
var anpassad till ca 14 år och uppåt. Det var ett 15-tal deltagare. Segrare och nästa års 
arrangör blev Petter Lind. 
Blotet arrangerades den 25/11 av Bjarne Johansson, Joel Mongård och Joel Svederus. Det var 
nio deltagare. Nästa år arrangerar Lars Mongård och Christer Moreau.    
Skinkloppet genomfördes den 10/12 med drygt 20 st deltagare. Vann gjorde Dan Göransson och 
Charlotte Pruth. Det finns förslag om att byta namn på arrangemanget till: ”Lusselufsen”.   

Andra arrangemang 
Naturpasset premiären genomfördes den 1/4. Lasse Mongård ansvarade för arrangemanget.  
50-turen genomfördes i samband med Naturpasset premiären. Tommy Ljusenius ansvarade 
för arrangemanget. 
Brotorp Trailrun arrangerades den 17/9. Ansvarig för arrangemanget var Petter Lind.  

Brotorp 
Arrendeavtal 
Klubben arrenderar tomten av Stockholms kommun, men äger byggnaderna. Ett arrende 
betalas årligen till kommunen och avtalet förhandlas vart 5:e år. Kostnaden räknas upp varje 
år med konsumentpristindex. Nuvarande avtalsperiod gäller tom 2027. 
 
Underhåll 
Farstun har målats klart utvändigt, och även förrådets vägg mot ängen har målats med Falu 
rödfärg. 
 
Under fixardagen 28 oktober deltog ett 20-tal medlemmar: Då revs det rödmålade staketet 
från 80-talet, där stolparna ruttnat och stor del lutade mot söder. Detta projekt hade planerats 
under lång tid, med provborrningar och andra förberedelser. Nya staketstolpar i impregnerat 
trä sattes upp och 200 m bräder skruvades fast. Portalen från Arne Andersons tid (byggd -74) 
togs ner för renovering. På fixardagen röjdes också sly och tak och hängrännor rengjordes. 
 
Förbättringar av energiförbrukningen 
Beslut om värmekassett till öppna spisen har fattats och denna kommer att installeras i 
februari 2024. Detta för att spara el och att eldningen kommer att ske på ett mer miljövänligt 
sätt. 
 
Beslut har också fattats om att undersöka möjligheten att sätta upp solpaneler på förrådets tak. 
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Övrigt 
Pumpanläggningen servas regelbundet 1 ggn per år i juni månad. Gräsmattorna har klippts 
regelbundet av medlemmar. Städning av stugan och omklädningsbyggnaden sker 1 ggn per 
månad av företaget Elitegruppen 24 AB. Sophämtning sker en gång per vecka. Vedförrådet 
fylls på kontinuerligt av Ulf Ranhed som skänker ved. 

Barn- och Ungdomsverksamhet 
Under 2023 har barn- och ungdomsverksamheten varit uppdelad i grupper enligt nedan. 
Grupp  Nivå  Huvudansvarig  Födda  Antal  Tränare  
Busluffarna   -   Erika C   2018-2020  Många    
Falkarna  Grön  Cecilia S, Anna 

M  
2016-2017  25-30  Cecilia, 

Mattias, 
Anna, Dan, 
Erik, Maria, 
Anna, Belen, 
Michelle, 
Gustaf, 
Ellinor  

Örnarna   Grön-Vit  

  

Karolina N-G  

  

2015   

  

20-25   

  

10 tränare. 
Karolina, 
Lars, Annika 
Elwin, 
Annika 
E,  Anna, 
Maria, Johan 
K, Sara  

Ugglorna   

  

Grön-vit  

  

Erik M   

  

2013-2015  

  

15  

  

3-5 tränare. 
Erik M, 
Anders F, 
Jakob A, Erik 
R och Sofia 
KvC, Jonas I  

Hökarna   

  

Gul  

  

Torkel Skogman  2012-2014   

  

15-20  

  

3 tränare. 
Torkel S, 
Johan H, 
Lena-Stina  

Gula  Gul  Kalle L  2012-2013  17  Kalle L, 
Hanna Å, 
Susanna Ö, 
Emma B, 
Alex B  

Tisdagsgrupp 1  Orange  Sofia W  2008-2010  6-8  Jessica A, 
Johanna D  

Tisdagsgrupp 2  Violett-svart  Ingrid P, Charlotte 
P  

2006-2008  1-4  Ingrid P, 
Charlotte P, 
Ruslan G  

Torsdagsgrupp  Gul-svart  Ingrid P, Charlotte 
P  

2006-2010  Varierande  -  
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Klubben har en fortsatt fin barn- och ungdomsverksamhet. Som framgår av tabellen är det 
många barn som deltar och många tränare som är engagerade. Utmaningen handlar om att 
behålla barnen när de kliver in i tonåren. Vi försöker göra det genom att satsa på läger och 
andra sociala aktiviteter.  

Träning Vuxna 
Träning för vuxna har genomförts tisdagar under hela året (uppehåll under sommaren) samt 
torsdagar under vår och höst. Målsättningen har varit att anordna träningar som kan passa ett 
brett spann av vuxna och även bidra till en träningsgemenskap för vuxna inom klubben. 
Träningarna har i huvudsak bestått av orienterings- och löpövningar. Övningarna har gått att 
anpassa efter sin egen löp- och orienteringsnivå som exempelvis slingor, kortare stafetter och 
intervaller. Träningen på torsdagar har haft fokus på orienteringsteknik. 
Gruppen har haft ca 10 deltagare per träff. En del av dessa har varit föräldrar till ungdomar 
som även de tränar på tisdagarna men även andra både äldre och yngre vuxna har deltagit. 
 

Tävlingsresultat, DM 
Distriktsmästerskapen genomfördes under hösten.  
DM-medel genomfördes den 3/9. Leif Magnusson blev tvåa i H80. Sten Bergstrand blev tvåa 
i H85.  
DM-lång genomfördes den 2/9. Leif Magnusson blev trea i H80. Sten Bergstrand blev trea i 
H85.  
DM-natt genomfördes den 22/9. Sten Bergstrand blev trea i H80.  
DM-sprint genomfördes den 10/5. Sten Bergstrand segrade i klassen H85. 

Klubbmästerskap 
Resultat       
  1 2 3 
medel 2023-05-09, Flaten   
H21 Johan Hardell Kalle Lindqvist  
lång 2022-08-30, Alby Friluftsgård   
H45 Jan Stridh Per Westerlund  
D45 Susanna Öst Karin Führ Lindqvist Irina Hjälle 
H60 Lars Mongård    
sprint 2022-06-21, Rågsved   
H12 Tage Lindqvist   
H21 Erik Mild Johan Hardell Kalle Lindqvist 
D45 Cathrine Jonsson   
H45 Jan Stridh   
natt 2022-03-23, Handen/Jordbro     
H45 Bjarne Johansson   
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Representation   
Klubben har under året varit ansluten till Svenska Orienteringsförbundet och Svenska 
Skidförbundet samt till deras distriktsförbund. Vid ett flertal möten och Stockholms 
Orienterings Förbunds, StOF, årsmöte har Tommy Ljusenius representerat Skogsluffarna. 
Magnus Falkenström är Skogsluffarnas representant i 10MILA-styrelsen. Michael Thulin blev 
i början på hösten vald till ordförande i 10MILA-styrelsen efter att den förre ordföranden 
avgått under mandatperioden. Tommy Ljusenius representerar klubben i ägarrådet. Hans 
Rosén har varit klubbens representant i Föreningen Söderkartor. Han har även varit 
representerat klubben i Nackareservatets kartgrupp. 
 
Klubben är medlem i: 

• Föreningen Tiomilakavlen 
• Föreningen Söderkartor 
• Nackareservatets kartgrupp 
• Åsö Föreningsråd 
• Stiftelsen Skogssportens Gynnare 

Verksamhetsberättelse för Gamla Skogsluffare 2023  
Styrelse  
Ordförande   Tommy Ljusenius 
Vice ordförande  Ulf Ranhed 
Sekreterare     Leif Magnusson 
Kassör   Lilian Ireby 
Klubbmästare  Ina Widegren 
 
Verksamhet  
Gamla Skogsluffare hade vid årets slut 46 medlemmar.  

Årsmötet hölls den 15 mars 2023 i Hartwickska huset med 14 medlemmar närvarande. Ny 
styrelse valdes enligt ovan. Till revisorer omvaldes Torsten Jansson och Lennart Spetz. Vid 
mötet togs beslut om årsavgift på 300 kr för 2024.  

Den 18 april besökte vi det nya Spårvägsmuseet i Norra Djurgårdsstaden. 15 deltagare fick en 
mycket intressant guidning genom museet. Besöket avslutades med en kort tur runt det nya 
Gasverksområdet med guidning av Kerstin och Leif, följt av en god lunch på restaurang 
OCRA. 

Den 24 maj besökte 13 gammelluffare nationalparken Ängsö, arrangerat av Tommy. Vi reste 
med Waxholmsbåt och fick en guidad rundvandring runt hagar och orkidéängar.  

70-iaden genomfördes i Brotorp den 15 juni. Den traditionella lunchen med sill och rostbiff på 
menyn avåts inomhus, detta år pga värmen utomhus! 23 medlemmar, varav fyra jubilarer, och 
ett par medföljande deltog. Den traditionella tipspromenaden hade kluriga historiefrågor 
sammanställda av Tommy. 
Vi hade en höstträff den 5 oktober där 18 gammelluffare bjöds på ett föredrag av Elin Ekblom 
som talade om ”Hur främjar vi hälsan på äldre dagar”, följt av en diskussion.  
Den traditionella jullunchen hölls den 14 december på Hartwickska huset med 30 anmälda 
deltagare. Det bjöds en god och välfylld jultallrik och hög och gemytlig stämning. 
Traditionsenligt uppträdde styrelsen med sång under ledning av Tommy med gitarr. Görans 
tipsrunda vanns av Ina.  
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Gustaf Richert och Tommy Ljusenius var banläggare för två tävlingar i Luffarligan under 
hösten med ett stort antal deltagare. Vi var ett gäng Gamla Skogsluffare som var med och 
arrangerade båda tävlingarna, inte minst Ina som skötte datorn. Tävlingarna gav ett stort 
tillskott till föreningens kassa.  

Gammelluffaren utkom med 2 nummer under 2023, lagom till 70-iaden resp jullunchen. 
Tävlingsverksamheten under året har varit sparsam. Vi blir allt äldre! 
 

Slutord 
Det som kännetecknar verksamhetsåret är en mycket stark ungdomsverksamhet. I klubbens 
90-åriga historia har vi aldrig haft så många ungdomar i vår verksamhet. Samtidigt som det är 
mycket glädjande, ställer det krav på klubben. Framför allt måste vi ha ett antal vuxna 
medlemmar som går in som ungdomsledare. Detta medför i sin tur att vi har ett 
kompetensbehov att fylla, och att vi utbildar ledare både internt och genom StOF. 
Något som gäller både oss och hela orienteringsrörelsen är att vi har svårt att behålla 
ungdomarna, när de kommer en bit upp i tonåren. Vi har även en obalans mellan könen, där 
det saknas flickor. Vi har en åldersfördelning i klubben som är något problematisk. Skälet är 
att vi har få unga vuxna som är aktiva. Detta har vi försökt att möta genom att genomföra 
nybörjar- och fortsättningskurser för vuxna. Där har deltagandet varit bra, vilket ger hopp 
inför framtiden. Deltagarna har framför allt använt sina kunskaper som ledare i 
ungdomsverksamheten, men de har även själva börjat att delta i tävlingar. 
En styrka är att vi har fått flera medlemmar som har utvecklat kompetens inom 
tävlingsarrangemang och banläggning. Som orienteringsklubb är vi årligen skyldiga att bidra 
med att arrangera tävlingar inom distriktet, och det har vi blivit bättre rustade för. 
Vi har haft ett samarbete med OK Södertörn och Skarpnäck OL där vi delat arbetet att 
arrangera klubbmästerskap. Det har fungerat väl. Nu finns det planer på att fördjupa 
samarbetet framför allt med Skarpnäcks OL. 
Brotorp är navet för vår verksamhet. Café Brotorp fungerade väl med goda insatser av ett stort 
antal av våra medlemmar. Verksamheten gav goda intäkter. Vid Fixardagen i oktober restes 
ett nytt staket runt tomten.   
Det känns som om vi är väl rustade inför kommande verksamhetsår, men det krävs föryngring 
inom styrelsearbetet och vid genomförandet av klubbens arrangemang. 
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